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Spørgsmål 79:
"Vil ministeren give en beskrivelse af årsagerne til, at man vælger at flytte skat-
teankenævnet/-sekretariatet væk fra Ribe, og er det ministerens vurdering, at den 
nye placering, kan sikre en øget tiltrækning af kvalificeret arbejdskraft i forhold 
til Ribe, der er en del af Esbjerg kommune og ligger tæt på storbyen Esbjerg?"

Svar:
Erfaringerne er indtil nu, at ankenævnssekretariaterne en række steder i landet er 
for små til at være bæredygtige som selvstændige enheder. Dette gælder bl.a. 
sekretariatet i Ribe, som det overvejes at lægge sammen med skatteankenævnet i 
Ringkøbing. 

Målet med sammenlægningen er at sikre en velkvalificeret bemanding af sekreta-
riaterne, og at disse får en størrelse, der sætter dem i stand til at fungere effektivt. 

Jeg er meget enig i, at det er vigtigt, at der kan tiltrækkes kvalificeret arbejdskraft 
til de fremtidige sekretariater. Baseret på de hidtidige erfaringer, er der ikke stør-
re muligheder for at tiltrække medarbejdere i Ribe end i Ringkøbing. 

Som oplyst i min besvarelse af spørgsmål 77 er der derimod ikke aktuelle planer 
om at flytte Skatteankenævn Sydvestjylland. 


